

ՀՐԱՊԱՐԱԿՎԱԾ ՀՈԴՎԱԾՆԵՐԻ ՑԱՆԿ (1983 թ.)

ՊԱՏՄՈՒԹՅՈՒՆ

Ազիզբեկյան Ռուբեն—Բանվորական կադրերի պատրաստումը և վերապատրաստումը ՀՍՍՀ-ում զարգացած սոցիալիզմի ժամանակաշրջանում	10
Ալեքսանյան Հարություն—Պատերազմի և խաղաղության լինելու տակտիկայի հարցերը հայ բուլժեկյան պարբերական մամուլում (1917 թ. մարտ—հոկտեմբեր)	1
Ալեքսանյան Սամվել—Ռաջպարների սոցիալ-իրավական վիճակը (XVI դ.—XIX դ. առաջին կես)	1
Այվազյան Գրիգոր—ՍՄԿԿ XXVI համագումարը և դաշափարական աշխատանքի միջանի հարցեր	4
Առաքելյան Գոհար—Բուսական յուղերի արտադրությունը Արևելյան Հայաստանում (XIX դ. երկրորդ կես)	3
Բալյան Յուրի—Սոցիալիստական մրցությունը դերը պատերազմի սկզբնական շրջանում Հայաստանի արդյունաբերությունը ռազմական ուղու վրա փոխադրելու համար մղված պայքարում	2
Բարթեկյան Հրաչ—Մարդայինների առեղծվածի լուծումը	2
Գասպարյան Արամայիս—Մեղվապահությունը Հայաստանում ըստ օտար աղբյուրների	3
Դարբինյան Հրայր—Հեղափոխական տակտիկայի հարցերն Արևելքի կոմունիստական կազմակերպությունների համառոտական համագումարներում	5
Թորոսյան Համլետ—Ջրատիրությունն ու ջրի օգտագործման կարգն Արևելյան Հայաստանում (XVII դ.)	3
Թունյան Վալերի—Անդրկովկասի միավորման ավարտը և երկրամասի կառավարման հարցը	8
Խանլարյան Լենա—Երկրաշարժերին նվիրված մի նոր ժամանակագրություն	10
Խաչատրյան Խաչատուր—Հայաստանի բանվոր դասակարգի դերը սովետական ապրելակերպի ձևավորման գործում (1920—1940)	6
Հակոբյան Հայկ—Տիգրանակերտի ճակատամարտը նոր լուսաբանությամբ	9
Հարությունյան Մյասնիկ—Գյուղատնտեսական կադրերի պատրաստումը Հայաստանում առաջին հնգամյակի տարիներին	9
Մելիքսեթյան Հովհիկ—Սփյուռքահայերի հայրենադարձությունը (1962—1982)	7
Մուշեղյան Նորիկ—Հայաստանի կոմունիստական կուսակցությունը գյուղի սոցիալիստական վերափոխման կազմակերպիչ (1920—1933)	11
Նազարյան Սիլվա—Ձեռնարկ բուլժեկյան թերթեր	10
Շահնազարյան Արտաշես—Վահրամյանների իշխանությունը մոնղոլների տիրապետության օրոք	12
Ոսկանյան Վազգեն—Հին Ռուսիան և հայերը	1
Ջիստյան Կոմիտե—Ակադեմիկոս Մ. Ն. Տիխոմիրովը և Հայաստանը	10
Պետրոսյան Գարեգին—Միջնադարյան Հայաստանի և Ուլարտուի թվարկության համակարգերի առնչության մասին	6
Պետրոսյան Սարգիս—Անապետա տիտղոսի և Անապետություն գործակալության նախնական բնույթի պարզաբանման փորձ	4
Սահակյան Գուրգեն—Աշխարհաշուշակ գիտնականն ու մեծ հայրենասերը	10
Սարգսյան Նորիկ—ՀԿԿ գործունեությունը սփյուռքահայերի հայրենադարձության կազմակերպման և նրանց սոցիալիստական շինարարության մեջ ներգրավելու ուղղությամբ (1946—1948)	8

Սարգսյան Սուրեն—Անդրկովկասում բոլշևիկյան հրատարակությունների ստեղծման պատմությունից (1917)	12
Վարդգեսյան Գևորգ—Բոլշևիկյան կուսակցության հիմնադիր համագումարը	3
Փափազյան Վահան—Թավրիզ—Ջմյուռնիա առևտրական մայրուղու Թավրիզ—Էրզրում հատվածն ըստ Զաքարիա Ազուլեցու «Օրագրության»	3
Քոչինյան Հովհաննես—Սոցիալիստական մրցության կազմակերպման ուղղության մեր ԶԿԿ գործունեության պատմությունից (1950—1956)	3

ՏՆՏԵՍԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ

Առաքելյան Արտաշես—Կ. Մարբուր և սոցիալիզմի բաղադրատեսակության պրոր-լեմները	4
Բաղդասարյան Արտաշես, Գյուլումյան Քաջիկ—Աշխատանքի բրի-գադային ձևի կազմակերպումը և իրախուսման մեթոդի կիրառումը Հայաստանի շի-նանյութերի արդյունաբերության ձևափոխություններում	4
Բամբազյան Հրայր—Գր. Արծրունին աշխատանքի և կապիտալի փոխհարաբերու-թյան մասին	6
Ժախանով Ռաֆայել—Գյուլատնտեսության քննադատական տնտեսական պրոր-լեմները	3
Յաշատրյան Լևոն—Նյութական տնտեսության տնտեսումը որպես արտադրության ին-տենսիվացման պայման	10
Յիրակոսյան Աշոտ—Շինարարական ձեռնարկության շրջանակներում մեքենայաց-ման բաժանմունքների տնտեսաշվարկային փոխհարաբերությունների կատարելա-գործման մասին	4
Մելքոնյան Սերգեյ—Հայաստանում քարածուխի կազմակերպման մասին	12
Միրզոյան Ռադիկ—Մատակարարման նոր կանոնադրությունը և տնտեսական կապերի ամրապնդումը	3
Միքայելյան Վարդան—Ապրանքային-շինարարական արտադրանքները և նրա ձե-վավորման առանձնահատկությունը ենթակապալային կազմակերպություններում	7
Սարինյան Ռոբերտ—Տնտեսագիտական հարցերը «Պսակ» և «Արաքս» պարբերա-կաններում	3
Վարդումյան Սուրեն—Հանրապետությունում քնակարանային շինարարության և ապահովագրության պլանավորման կատարելագործման մի քանի հարցեր	5
Վլչյան Արմեն—Մատակարարման և վաճառահանման օրգանների սխեմայի կատա-րելագործման արդյունավետության գնահատման մեթոդները	1

ՓԻԼԻՍՈՓԱՑՈՒԹՅՈՒՆ ԵՎ ԻՐԱՎՈՒՆԵՔ

Դարբինյան Վլադիմիր—Իրավապահական մարմինների կոորդինացման և փոխգոր-ծադրության կազմակերպական պրորլեմները	2
Գալստյան Համբարձում—Լեզվական վարքի որոշ հարցեր (ըստ Նրեանի քնակ-չության էթնոսոցիոլոգիական ուսումնասիրության նյութերի)	2
Կայծրենի Ռոբերտ—Նպատակադրումը որպես իրականության առաջանցիկ արտա-ցումն ձև	9
Մուրադյան Սամվել—Միութենական հանրապետության Միջխտրների խորհրդի և ժողովրդական ղեկավարության տեղական սովետների գործկոմիների հարաբերու-թյունների իրավական հիմքերը	3
Սահակյան Լևոն—Զարգացման պարագոքի լուծումը ռեալիզացիոն մոդելի հի-ման վրա	10
Սողոմոնյան Գագիկ—Կոնֆլիկտի ֆունկցիոնալ նշանակության մասին	7
Վանյան Արտավազդ—Ներքին գործերի մարմինների գործունեության արդյունա-վետություն հարցի շուրջ	5
Վարդազարյան Թերեզ—Արտադրանքային որոշիչ դերը հասարակական զար-գացման մեջ սոցիալիզմի ժամանակ	3
Սիսյան Վլադիմիր—Կրթության համակարգի սոցիալական ֆունկցիաները	6

ԳՐԱԿԱՆՈՒԹՅՈՒՆ

Քուրդական Արամ—Դարձյալ Մալքում խանի հեղինակ լինելու հարցի շուրջ	7
Գեորգյան Տատյանա—Ժամանակակից սովետական արձակի ժանրային որոշ առանձնահատկությունները	9
Իավթյան Ռուբերտ—Երգիծանքը Գ. Դեմիրճյանի 1920—1930-ական թվականների ստեղծագործություններում	3
Կարոյան Յուրի—Հին հայկական մշակույթը Ս. Գորոզեցու լուսարանմամբ	1
Նդիազարյան Ազատ—Արագը և ժողովրդի բարոյական արժեքները Հովհ. Թումանյանի ստեղծագործության մեջ	4
Քաբարյան Անուշավան—Վասիլի Կամենսկին Անդրկովկասում և հայ գրական կյանքը	7
Կարապետյան Կուրդեն—Բանաստեղծական պատկերի կառուցվածքը Հովհաննես Շիրազի պոեզիայում	11
Համբարձումյան Վադգեն—Երկու նորահայտ Գիրգոր Մարզվանցու տպագրությունամբ	3
Հովհաննիսյան Սուսաննա—Հովհաննես Բումանյանը և Հայ գրողների կովկասյան ընկերությունը	10
Մալխասյան Մարգարիտա—Նվրոսական պոեզիան «Անահիտ» հանդեսում	6
Միրոմանյան Ադելա—Գրողի ստեղծագործության հոգեբանության հետազոտման ասպեկտների և մեթոդների մասին	6
Ջիլինգարյան Երվանդ—Ռափայել Պատկանյանը և որոշ առակագիրների ստեղծագործությունները	2
Ջուզասդյան Բարկեն—Նդիա Մուշեղյանի (Կարենցու) գրադարանը	1
Սահակյան Հասմիկ—XVII դարի հայկական ուղեգրությունների մի առանձնահատկության մասին	9

ԼԵԶՎԱԲԱՆՈՒԹՅՈՒՆ

Աղայան Էդուարդ—Հայոց Ռուն թվականի սկիզբը և Հայկյան շրջանները	11
Ասատրյան Գառնիկ—ՁԹ ածանցով դերբայները արևմտյան միջին իրանական լեզուներում (ըստ Թուրքանյան տեքստերի)	5
Խոջումյան Բելլա—Գործողություն և տեղի իմաստ արտահայտող բարդ բառերի համեմատական ուսումնասիրությունը ըստ կազմող ածանցների (ռուսերեն և հայերեն լեզուների նյութերի հիման վրա)	9
Կարապետյան Անդրանիկ—Ստորոգյալի կրկնությունամբ միավորյալ նախադասության ոճական նշանակությունը	11
Հակոբջանյան Հրաչիկ—Փոխկադպարման կիրառումը բառապաշարի համակարգայնության դրսևորումների ուսումնասիրության մեջ	1
Վափլանյան Ազենասա—Բարբառային բառերի գործածությունը Մ. Գալստյանի «Զորի Միրոն» վիպակում	7
Մանուկյան Ռաֆիկ—Բայական քառանգամ բառակապակցությունների գործառական և կառուցվածքային առանձնահատկությունների մասին	9
Մարգարյան Ալեքսանդր—Բաղճյուռական բարդությունների իմաստաբանական կառուցվածքը	6
Մարության Ավետիք—Ներդրյալ արտահայտությունները ժամանակակից հայերենում	2
Սուքիասյան Քնարիկ—Փոխառյալ բառերի բառային յուրացումը ժամանակակից հայերենում	12
Վարդումյան Էմմա—Արդի ռուսերենի և հայերենի ժամանակային հարաբերությունների զուգադրական ուսումնասիրություն	5

ՀԱՅԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ ԵՎ ԱԶԳԱԳՐՈՒԹՅՈՒՆ

Գրիգորյան Գրիգոր—Վիմագրական տեղեկություններ XV—XIX դդ. հայ-ռուսական հարաբերությունների մասին (ըստ Լենինգրադի և Մոսկվայի ինստիտուտների շինարարական տեխնիկան)	8
Խոսքի Ստեփան, Կանցլյան Ամինիա—Օշականի ուրարտական կառույցների շինարարական տեխնիկան	4
Խաչատրյան Ժորեհ—Հայաստանը և Սիրիան ապակեգործության կենտրոններ (արտադրական ընդհանրություններ)	7
Ղազարյան Ալվարդ—Հայ ժողովրդական սնահավատական գոյությունների դասակարգման հարցի շուրջ	8
Հարությունյան Էլենորա—Մխիթար Այրիվանեցու ճգնարան-քարայրի արձանագրությունը	3
Մելքոնյան Հուսիկ—XI դարի վիմագրեր նոր կյանք գյուղից	5
Նահապետյան Ռաֆիկ—Ժողովրդական հավատալիքների համակարգը հայոց ընտանեկան ծիսակատարություններում (ըստ աղծնիքահայերի մոտ պահպանված սովորույթների)	4
Պետրոսյան Լևոն—Քեթիկ կիկլոպյան ամրոցը	12
Սաղումյան Սուրեն, Հարությունյան Վարդան—Վիմագրեր հին Ջուղայից	12
Տիրացյան Գևորգ, Կարապետյան Ինեսա—Արմավիրի 1981—1982 թթ. պեղումները	10

ԱՐԵՎԵԼԱԳԻՏՈՒԹՅՈՒՆ

Ակոպով Գուրգեն—Արիա-այանական հարաբերությունների մասին	8
Առաքելյան Անահիտ—Խեթական աղբյուրները խալենտովայի մասին	11
Մուրադյան Սեդա—Աղբյուրի մտավորականության ձևավորումը և զարգացումը Ասիայի ու Աֆրիկայի երկրներում	5

ՀԱՐՏԱՐԱՊԵՏՈՒԹՅՈՒՆ ԵՎ ԱՐՎԵՍ

Առաքելյան Անգին—Հակոբ Հովնաթանյանի պարսկաստանյան շրջանի մի կտավի մասին	10
Բաղդասարյան Անահիտ—Կանոնը և կանոնիկ նմանակումը հայ ժողովրդական երգերի Կոմիտասի խմբերգային մշակումներում	5
Ջուրայան Ժաննա—Հայկական երաժշտական ֆոլկլորի «առաջնային» ինտոնացիոն տարրերը	7
Թորամանյան Արշավիր—Հյուսիսային Հայաստանի միջնադարյան ճարտարապետական զարգացման մեջ և նրա զուգահեռները	9
Լալայան Լյուդմիլա—Զափածոյի ռիթմամեղեդանությունը բնական խոսքում և ակովկի Ալեքսանդր—XVIII դարի հայկական արձանի թառ էրմիտաժի հավաքածուից	1
Հարությունյան Վարդգես—Կոմպոզիցիայի կառուցապատման առաջին փորձերը Սովետական Հայաստանի քաղաքաշինական պրակտիկայում	9
Հովհաննիսյան Թամար—Հայ երաժշտիկների գործունեությունը Թիֆլիսում XX դարի առաջին երեք տասնամյակներում	6
Մնացականյան Ասատուր—Հեթանոսական ժամանակների քանդակներ Ախթամարի սուրբ Խաչիկի որմնաշարվածքում	2
Մուրադյան Արտուր—Հայկական թեմատիկան ուկրաինական կոմպոզիտորների ստեղծագործություններում	9
Մուրադյան Մարթա—Սովետական ժողովուրդների արվեստի փոխադարձ հարստացումը	5
Պիպոյան Լիլիթ—Սովետական Հայաստանի հյուսիս-արևելյան շրջանների ժողովրդական բնակելի տների տիպերը	11

Սարգսյան Հենրի—Արա Սարգսյանը մեղալագործ	5
Տեր-հատրյան Զարա—Ա. Խաչատրյանի «Մակեթ» ներկայացման պարտիտուրը	6

ՔՆՆԱՐԱՆՈՒՄՆԵՐ

Ասատրյան Բագրատ—«Աշխատանքի բնույթ» և «աշխատանքի բովանդակություն» հասկացությունները	8
Ավոյան Ռուանդ—Նշանակության բնույթը լեզվում և խոսքում	5
Գրիգորյան Վահագն—Ավանի տաճարի վերակազմությունը	11
Ժշխանյան Ռաֆայել—Անորոշ դերբայի շարահյուսական գործառույթների հարա- ցույթը	10
Հազարյան Դոնարա—Արտադրողական աշխատանքի պրոբլեմը	12
Հակոբյան Ալեքսան—Կասպերի և Կասպիանա (Կասպր) մարզի տեղադրության մասին	1
Մուշեղյան Ալբերտ—Ուլ է Առավան հազարապետը	7
Սիմոնյան Անահիտ—Արտադրության տնտեսական արդյունավետության շահանիշի և հիմնական ցուցանիշների հարցի շուրջ	1
Սվադյան Հենրիկ—Կասպերի ցեղալին միություններն Աքեմենյան Պարսկաստանի տիրապետության ժամանակաշրջանում (մ. թ. ա. VI դ.—մ. թ. ա. IV դ.)	5

ԲԱՆԱՎԵՃ

Սաշուրյան Աշոտ—Հայերենի մաթեմատիկական տերմինակերտման մի քանի դրույթներ	3
---	---

ՀՐԱՊԱՐԱՆՈՒՄՆԵՐ

Զաքարյան Անուշավան—Անտիպ նամակներ Գարեգին Հովսեփյանի արխիվից	10
Ղազիյան Ալվարդ—Խ. Դադյանին ուղղված նամակներ	5
Մյուրզոյան Սոնյա—Նյութեր Մակար Եկմալյանի կենսագրության մասին	8
Պողոսյան Վարուժան—Նյութեր Նապոլեոնի հայ թիկնապահ Ռուստամի մասին	7
Տիտանյան Ռուզան—Նորահայտ վաղերադրեր գեներալ Վ. Մադաթովի մասին	4
Փինգիրյան Գայանե—Նորահայտ փաստաթուղթ հայ-հունգարական կապերի մասին	9

ՔՆՆԱԳԱՏՈՒԹՅՈՒՆ ԵՎ ՄԱՏԵՆԱՆՈՍՈՒԹՅՈՒՆ

Ալեքսեև Վ. Պ.—Գ. Ա. Բրուտյան, Ակնարկներ փիլիսոփայական գիտելիքի վեր- լուծության	3
Արզումանյան Մակիշ, Զոհրաբյան էդիկ—Մ. Պ. Աղայան, Հոկտեմբերը և հայ ժողովրդի ազատագրական պայքարը	11
Բաբայան Լեոն, Շահնազարյան Արտաշես—Ռ. Ի. Մաթևոսյան, Տաշիր- Ձորագետ (Ճգ.—XI դ. սկիզբ)	8
Բադիկյան Խաչիկ—Ա. Մ. Սուքիասյան, Ժամանակակից հայոց լեզու	3
Բայրուրդյան Վահան—Զ. Կիրակոսյան, Երիտթուրքերը պատմության դատաստա- նի առաջ (19-րդ դարի 90-ական թվականներ—1914 թ.)	7
Էկմալյան Աշոտ—«Խոսք գիտության մասին» Աֆորիզմներ, դրական մեջբերումներ	1
Կարապետյան Անդրանիկ—Ս. Գ. Աբրահամյան, Ժամանակակից դրական հայերեն Հարուսթյան Անահիտ—Վ. Ի. Ալեքսանյան, Հայ լեզվաբանությունը սովետա- կան շրջանում	6
Մելքոնյան Հայկ—«Շտար աղբյուրները Հայաստանի և հայերի մասին, 12, Ասորա- կան աղբյուրներ, Բ, Անտուն Եղեսպի, Ժամանակագրություն»	7
Միքայելյան Վարդգես, Մուրադյան Դերենիկ, Հարուսթյան Պավել—«Հայերի ցեղասպանությունը Օսմանյան կայսրությունում»	4
Մխիթարյան Մարգար—«Ազատասիրական զաղափարները հայ հրապարակախոսու- թյան մեջ (1820—1920 թթ.)»	9

Պարսամյան Վարդան—Լիզա Գևորգյան, «Մուրճ» ամսագիրը	2
Պողոսյան Հայկազ—Ա. Մ. Պողոսյան, Կարսի մարզը Ռուսաստանի կազմում	12
Սելվինազյան Բյուզանդ—Ա. Ա. Մխիթարյան, Արտադրության տեխնիկական զարգացման վերջնական արդյունքների կառավարումը	6
Ստյամկին Ն. Ի.—Գ. Ա. Բրուտյան, Դավիթ Անհաղթի տրամաբանությունը	10
Քալանթարյան Արամ—Կարո Ղաֆադարյան, Դվին քաղաքը և նրա պեղումները	5

ԼՐԱՏՈՒ

Առաքելյան Բարկեն, Տիրացյան Գեորգ—Մեծանուն գիտնականը	5
Բարսեղյան Հովհաննես—Հայագիտության առատ հունձրի վաստակով (ՀՍՍՀ ԳԱ ակադեմիկոս էդ. Բ. Աղայանի ծննդյան 70-ամյակը)	5
Ղալին Վիկտոր, Միքայելյան Վարդգես—Նշանավոր պատմաբանը և գի- տության խոշոր կազմակերպիչը	6
Քալերյան Էլիզարեթ—XVI—XVIII դդ. աղատագրական շարժումների և հայկա- կան գաղթավայրերի պատմությանը նվիրված նստաշրջան	1
Հարությունյան Սարգիս— Արամ Ղանալանյան	7
ՀՍՍՀ գիտությունների ակադեմիայի ընդհանուր ժողովը	4
Հակոբյան Պիոն—Գիտնականի աշխարհն ու աշխատությունները (ակադեմիկոս էդ. Զրբաշյանի ծննդյան 60-ամյակի առթիվ)	11
Սելբոնյան Հուսիկ, Կարախանյան Գրիգոր, Յիցիկյան Անա- հիտ—Միսական երաժշտական գործիք XII դարի ճարտարապետական հուշարձանի ռեկոնստրուկցիա	11
Միքայելյան Վարդգես— Ասատուր Մնացականյան	7
Մկրտիչ Մկրյան	11
Ներսիսյան Վարազ— Մայիս Ավդալբեկյան	4
Վարդապետյան Արշակ, Պողոսյան Արտաշես—Բազմալեզու պատմա- բանը (Ա. Ն. Մնացականյանի ծննդյան 70-ամյակի առթիվ)	3
Ցուգուկյան Մարգարիտ—Հայկական մարզի գերբի ստեղծման պատմությունից	3

ПЕРЕЧЕНЬ

ОПУБЛИКОВАННЫХ СТАТЕЙ (1983)

ИСТОРИЯ

Азизбекия Рубен—Подготовка и переподготовка рабочих кадров в Армянской ССР в период развитого социализма	10
Айвазян Григор—XXVI съезд КПСС и некоторые вопросы идеологической работы	4
Акопян Айк—Тигранакертская битва в новом освещении	9
Алексаниян Арутюн—Вопросы ленинской тактики войны и мира в армянской большевистской периодической печати (март—октябрь 1917 г.) . . .	1
Алексаниян Самвел—Социально-правовое положение ранчпаров (XVI—первая половина XIX вв.)	1
Аракелян Гоар—Производство растительных масел в Восточной Армении (вторая половина XIX в.)	3
Арутюнян Мясник—Подготовка сельскохозяйственных кадров в Армении в годы первой пятилетки	9
Балян Юрий—Роль социалистического соревнования в борьбе за перестройку промышленности Армении на военные рельсы в начальный период войны	2
Бартикян Рач—Разрешение проблемы мардаитов	2
Вардгесян Геворг—Учредительный съезд большевистской партии	8
Восканян Вазген—Древняя Русь и Армения	1
Гаспарян Арамаис—Пчеловодство в Армении по инопоязычным источникам	3
Дарбинян Грайр—Вопросы революционной тактики на Всероссийских съездах коммунистических организаций Востока	5
Кочинян Ованес—Из истории деятельности КП Армении по организации социалистического соревнования (1950—1956)	3
Меликсетян Овик—Репатриация зарубежных армян (1962—1982)	7
Мушегян Норик—Коммунистическая партия Армении—организатор социалистических преобразований на селе	11
Назарян Сильва—Большевистская газета «Факты»	10
Папазян Ваган—Тавриз—Эрзерум—отрезок торговой магистрали Тавриз—Смирна по «Дневнику» Закарии Агулеци	8
Петросян Гарегин—Взаимосвязь между системами счисления средневековой Армении и Урарту	6
Петросян Саркис—Опыт выяснения первоначального характера титула «аспет» и государственной должности «аспетутюн»	4
Саакян Гурген—Всемирно известный ученый и большой патриот	10
Саргсян Норик—Деятельность Компартии Армении по организации репатриации зарубежных армян и вовлечению их в социалистическое строительство (1946—1948)	8
Саркисян Сурен—Из истории налаживания издания большевистской печати в Закавказье (1917)	12
Торосян Гамлет—Водовладение и порядок водопользования в Восточной Армении (XVII в.)	3
Тунян Валерий—Завершение присоединения Закавказья и вопрос управления краем	8

Ханларян Лена — Новая хроника, посвященная землетрясениям	10
Хачатурян Хачатур — Рабочий класс Армении в становлении советского образа жизни (1920—1970)	6
Члстякова Елена — Академик М. Н. Тихомиров и Армения	10
Шахназарян Арташес — Княжество Ваграмидов во времена владычества монголов.	12

ЭКОНОМИКА

Аракелян Арташес — К. Маркс и проблемы политэкономии марксизма	4
Багдасарян Арташес, Гюлумян Каджик — Организация бригадной формы труда и применение метода стимулирования на предприятиях промышленности стройматериалов Армении	4
Вардумян Сурен — Некоторые вопросы совершенствования планирования жилищного строительства и жилищной обеспеченности в республике	9
Исакханов Рафаел — Экономические проблемы сельскохозяйственного природопользования	3
Киракосян Ашот — О совершенствовании хозрасчетных взаимоотношений подразделений механизации в рамках строительного предприятия	4
Мелкумян Сергей — Об организации камнелитейного производства в Армении	12
Микаелян Варган — Товарная строительная продукция и специфика ее формирования у субподрядных организаций	7
Мирзоян Радик — Новое положение о поставках и укреплении хозяйственных связей	2
Саринян Роберт — Экономические вопросы в периодических изданиях «Псак» и «Аракс»	2
Тамразян Грайр — Гр. Ариуни о взаимоотношении труда и капитала	6
Флджян Армен — Методы оценки эффективности совершенствования системы органов снабжения и сбыта	1
Хачатрян Левон — Экономика материальных ресурсов как условие интенсификации производства	10

ФИЛОСОФИЯ И ПРАВО

Ванян Артавазд — К вопросу об эффективности деятельности органов внутренних дел	5
Вартазарян Тереза — Определяющая роль способа производства в общественном развитии при социализме	3
Галстян Амбарцум — Некоторые вопросы языкового поведения (по материалам этносоциологических исследований населения Еревана)	2
Дарбинян Владимир — Организационные проблемы координации и взаимодействия правоохранительных органов	2
Кайцуни Роберт — Целеполагание как форма опережающего отражения действительности	9
Мурадян Самвел — Правовые основы отношений Совета Министров союзной республики с исполкомами Советов народных депутатов	8
Осипов Владимир — Социальные функции системы образования	6
Саакян Левон — Разрешение парадокса развития на реализационной модели	10
Согомонян Гагик — О функциональном значении конфликта	7

ЛИТЕРАТУРА

Амбарцумян Вазген — Две чужовывявленные книги, напечатанные Григором Марзванеци	3
---	---

Будагян Арам—Еще раз к вопросу об авторстве Мальком-хана . . .	7
Геворкян Татьяна—Некоторые жанровые особенности современной советской прозы . . .	9
Давтян Роберт—Сатира в творчестве Д. Демирчяна 1920—1930-х гг. .	3
Даронян Юрий—Древнеармянская культура в освещении С. Городецкого	1
Егизарян Азат—Человек и моральные ценности народа в творчестве Ов. Туманяна . . .	4
Закарян Анушаван—Василий Каменский в Закавказье и армянская литературная жизнь . . .	7
Карапетян Гурген—Структура поэтического образа в поэзии Ованеса Шираза . . .	11
Малхасян Маргарита—Европейская поэзия в журнале «Анаит» . .	6
Мирмянян Аделла—Об аспектах и методах исследования психологии творчества писателя . . .	10
Ованесян Сусанна—Ованес Туманян и Кавказское общество армянских писателей . . .	6
Саакян Асмик—Об одной особенности армянских путевых заметок XVII века . . .	9
Чилингарян Ерванд—Рафаэл Паткарян и творчество некоторых баснописцев . . .	2
Чукасян Бабкен—Библиотека Егип. Мушегяна (Карнеци) . . .	1

ЯЗЫКОЗНАНИЕ

Агаян Эдуард—Начало «Исконного армянского календаря» и Гайканские периоды . . .	11
Акопджанян Грачик—Использование трансmodellирования в исследовании проявлений системности лексики . . .	1
Асатрян Гарик—Причастия на -ан в западносреднеиранских языках (часть материала турфанских текстов) . . .	5
Вардумян Эмма—Сопоставительное изучение временных отношений в современном русском и армянском языках . . .	5
Каплян Агнесса—Использование диалектизмов в повести М. Галшояна «Дзори Мир» . . .	7
Карапетян Андраник—Стилистическое значение слитного предложения с повторением сказуемого . . .	11
Манукян Рафик—О некоторых употребительных и структурных особенностях вербальных четырехчленных словосочетаний . . .	9
Маргарян Александр—Семантическая структура соединительных сложных слов . . .	6
Марутян Аветик—Вставные выражения в современном армянском языке	2
Сукиасян Кнарик—Лексическое освоение заимствованных слов в современном армянском языке . . .	12
Ходжумян Белла—Сопоставительное изучение композитов с процессуальной и локальной семантикой по производящим формантам (на материале русского и армянского языков) . . .	8

АРХЕОЛОГИЯ И ЭТНОГРАФИЯ

Арутюнян Элеонора—Надпись в пещерной келье Мхитара Айриванеци	3
Газилян Алвард—Об армянских суеверных рассказах . . .	8
Григорян Григор—Эпиграфические сведения об армяно-русских отношениях XVIII—XIX вв. (по материалам Ленинграда и Москвы) . . .	8

Есаян Степан, Канемян Амиппа—Строительная техника урартских сооружений Ошакана	4
Мелконян Усик—Эпиграфические надписи XI в. из села Нор Кянк	5
Нагапетян Рафик—Системы народных верований в семейной обрядности армян (по сохранившимся у ахдзникцев обычаям)	4
Петросян Левон—Циклопическая крепость с. Кетн	12
Сагумян Сурен, Арутюнян Вардан—Эпиграфические надписи из древней Джуги	12
Тиращян Геворг, Карапетян Инесса—Раскопки Армавира в 1981—82 гг.	10
Хачатрян Жорес—Армения и Сирия—центры стеклоделия (производственные общности)	7

ВОСТОКОВЕДЕНИЕ

Акопов Гурген—Об алаиско-арлийских корреляциях	8
Аракелян Анаит—Хеттские источники о халентуве	11
Мурадян Седа—Формирование и развитие национальной интеллигенции в странах Азии и Африки.	5

АРХИТЕКТУРА И ИСКУССТВО

Аракелян Ангин—Об одной картине персидского периода Акопа Овнатяна	10
Арутюнян Вараздат—Первые опыты комплексной застройки в градостроительной практике Советской Армении	9
Багдасарян Анаит—Канон и каноническая имитация в хоровых обработках армянских народных песен Комитаса	5
Зурабяч Жанна—«Первичные» интонационные элементы армянского музыкального фольклора	7
Каковкин Александр—Армянская серсбренная чаша XVIII в. из собрания Эрмитажа	1
Лалаян Людмила—Ритмомелодика стиха в сценической речи	3
Мнацаканян Асатур—Скульптурные памятники языческих времен в барельефах ахтамарского монастыря Сурб Хач	2
Мурадян Ашот—Армянская тематика в творчестве украинских композиторов	9
Мурадян Магнесос—Взаимное обогащение искусства советских народов	5
Ованесян Тамара—Деятельность армянских музыкантов в Тифлисе в первой трети XX века	6
Пипоян Лилит—Типы народного жилища северо-восточных районов Советской Армении	11
Саркисян Генрих—Ара Сарксян—медальер	5
Тер-Казарян Зара—Партитура спектакля «Макбет» А. Хачатуряна	6
Тораманян Аршавир—Плетенка в архитектурном декоре средневековой Армении и ее параллели	9

ОБСУЖДЕНИЯ

Авоян Роланд—Природа значения в языке и речи	5
Акопян Алексан—О локализации каспиев и области Каспиана (Каспк)	1
Асатрян Баграт—Понятия «характер труда» и «содержание труда»	8
Григорян Ваагн—Реконструкция Аванского храма	11

Ишханян Рафасел—Парадигма синтетических функций неопределенного причастия	10
Лазарян Донара—Проблема производительного труда	12
Мушегян Альберт—Кто был Аравап хазарапет?	7
Свазян Генрик—Племенные союзы каспов в период господства Ахеменидского Ирана (VI в. до н. э.—IV в. до н. э.)	6
Симонян Анаит—К вопросу о критерии экономической эффективности производства и основных показателях	1

ДИСКУССИИ

Мансурян Ашот—Некоторые положения математического терминологизирования в армянском языке	3
--	---

ПУБЛИКАЦИИ

Закарян Анушаван—Неопубликованные письма из архива Гарегина Овсепяна	10
Казян Алвард—Письма Х. Дадьяну	5
Мирзоян Соня—Материалы к биографии Макара Екмаяна	8
Пингирян Гаяне—Новый документ об армяно-венгерских связях	9
Погосян Варужан—Материалы о телохранителе Наполеона армянина Рустама	7
Титянян Рузан—Новооткрытые документы о генерале В. Мадатове	4

КРИТИКА И БИБЛИОГРАФИЯ

Алексеев П. В.—Г. А. Брутян, Очерки по анализу философского знания	3
Арзуманян Макич, Зохранян Эдик—Ц. П. Агаян, Октябрь и освободительная борьба армянского народа	11
Арутюнян Анаит—В. Х. Алексанян, Армянское языкознание в советский период (краткий обзор и библиографический указатель)	7
Бабян Левон, Шахназарян Арташес—Р. И. Матевосян, Ташир—Дзорает (X—начало XII вв.)	8
Бадикян Х.—А. М. Сукиасян, Современный армянский язык	3
Байбурдян Ваан—Дж. Киракосян, Младотурки перед судом истории (90-е годы XIX в.—1914 г.)	7
Калантарян Арам—Каро Кафадарян, Город Двин и его раскопки	5
Карапетян Андраник—С. Г. Абрамян, Современный армянский литературный язык	6
Мелконян Гайк—«Иноязычные источники об Армении и армянах, 12. Ассирийские источники, Б. Аноним Эдесский, хроника»	6
Микаелян Вардгес, Мурадян Дереник, Арутюнян Павел—«Геноцид армян в Османской империи»	4
Мхитарян Марго—«Свободолюбивые идеи в армянской публицистике (1820—1920 гг.)»	9
Парсамян Бардан—Лида Геворкян, Журнал «Мурч»	2
Погосян Айказ—А. М. Погосян, Карсская область в составе России	12
Селвиняцян Бюзанд—А. А. Мхитарян, Управление конечными результатами технического развития производства	6
Стяжкин Н. И.—Г. А. Брутян, Логика Давида Непобедимого	10
Екмаян Ашот—«Слово о науке. Афоризмы, изречения, литературные цитаты»	1

ХРОНИКА

Акопян Ппюн—Мир ученого и его труды (к 60-летию со дня рождения академика Эдварда Джрбашяна)	11
Аракелян Бабкен, Тирацян Геворк—Видный ученый	5
Арутюнян Саркис— Арам Ганалаян	7
Барсегян Ованес—С богатым вкладом в арменоведение (к 70-летию со дня рождения академика АН Арм. ССР Э. Б. Агаяна).	5
Вардапетян Аршак, Погосян Арташес—Заслуженный историк (к 70-летию со дня рождения А. Н. Мнацаканяна)	3
Далин Виктор, Микаелян Вардгес—Выдающийся историк и крупный организатор науки	6
Мелконян Усяк, Караханян Григор, Цицикян Анаит—Ритуальный музыкальный инструмент на рельефе архитектурного памятника XII века	11
Микаелян Вардгес— Асатур Мнацаканян	7
Мкртыч Мкрян	11
Нерсисян Вараг— Маис Авдалбемян	4
Общее собрание АН Арм. ССР	4
Таджириян Элизабет—Научная сессия, посвященная истории освободительного движения и армянских колоний в XVI—XVIII вв.	1
Цугунян Маргарита—К истории создания герба Армянской области	3

LIST OF PUBLISHED ARTICLES (1983)

HISTORY

Alexanian Haroutune—Questions of the Leninist tactics of war and peace in the Armenian Bolshevik periodical press (1917, march-october).	7
Alexanian Samvel—Social-legal state of ranchpars (XVI cent.-first half of the XIX cent.)	1
Arakelian Gohar—The production of vegetable oils in Eastern Armenia (the second half of the XIX cent.)	3
Ayvazian Grigor—The XXVI Congress of the CPSU and some questions of ideological work	4
Azizhekian Ruben—Training and retraining of the working personnel in Armenian SSR at the stage of developed socialism	10
Balian Yuri—The role of the socialist competition in the struggle for the reconstruction of industry of Armenia for wartrack in the first period of the war	2
Bartiklian Hrach—The solution of the mardaité problem	2
Chistyakova Elena—Academician M. N. Tikhomirov and Armenia	10
Darbinian Hrair—Questions of revolutionary tactics at All-Russian congresses of communist organizations of the East	5
Gasparian Aramais—The apiculture in Armenia according to foreign sources	3
Hacopian Hayk—New light on Tigranakert battle	9
Haroutunian Myasnik—The training of agricultural workers in Armenia during the years of the First Five-Year Plan	9
Khachaturian Khachatur—The role of the Armenian working class in the formation of the Soviet way of living (1920—1940)	6
Khanlarian Lena—A new chronology devoted to the earthquakes	10
Kochinian Hovhannes—From the history of the activity of Armenian Communist Party in organization of Socialist competition (1950—1956)	3
Melixetian Hovik—Repatriation of Armenians living abroad (1962—1982)	7
Mousheghian Norik—The Communist Party of Armenia as an organizer of the socialist transformation in the country (1920—1933)	11
Nazarian Silva—The Bolshevik newspaper "Facti"	10
Papazian Vahan—Tabriz-Erzerum section of the Tabriz-Smirna trade highway according to the "Diary" of Zakaria Agooletsi	8
Petrosian Garegin—On the intercommunication between the scales of notation of the medieval Armenia and Urartu	6
Petrosian Sargis—An experiment of elucidation of primary character of the title "aspet" and state position "aspetutlun"	4
Sahakian Gurgen—The world-wide scientist and great patriot	10
Sargsian Norik—The activity of the Communist Party of Soviet Armenia in the organization of repatriation of Armenians abroad and their involvement in the socialist construction (1946—1948)	8
Sargsian Suren—From the history of foundation of Bolshevik publications in Transcaucasus (1917)	12

Shahnazarian Artashes—Power of the Vahramian's under the domination of Mongols	12
Torossian Hamlet—Waterownership and the order of water use in Eastern Armenia (XVII cent.)	3
Tounian Valery—Completion of joining of Transcaucasia and the question of governing the territory	8
Vardgessian Gevorg—The constitutive congress of the Bolshevik Party	8
Voskanian Vazgen—Old Russia and Armenia	1

ECONOMICS

Arakelian Artashes—K. Marx and the problems of political economy of socialism	4
Baghdasarian Artashes, Gulumian Kajik—Organization of brigade form of work and the use of stimulation method in enterprises of industry of building materials of Armenia	4
Filjian Armen—Methods of estimation of efficiency of perfection of provision and sale system bodies	1
Isakhanov Rafael—Economic problems of agricultural natural use	3
Khachaturian Levon—Economy of material resources as a condition of intensification of industry	10
Kirakossian Ashot—On the perfection of khozrashchot interrelations of mechanization subdivisions in the limits of building enterprise	4
Melkumian Sergel—On the organization of stone-melting in Armenia	12
Mikaelian Vardan—Commodity building output and specificity of its formation in subcontracting organizations	7
Mirzoyan Radik—A new statute of delivery and strengthening of economic connections	2
Sarinian Robert—Economic problems in the periodicals „Psak“ and „Arax“	2
Tamrazian Hrair—Grigor Artsruni on the interrelation of labour and capital	6
Vardumian Suren—Some problems of improvement of housing construction and supplement planning in the republic	9

PHILOSOPHY AND LAW

Darbinian Vladimir—Organization problems of coordination and interaction of law-guarding organs	2
Galstian Hambartsum—Some questions of linguistic behaviour (according to the materials of ethno-sociological investigation of population of Yerevan)	2
Kaytsuni Robert—Purpose as a form of anticipating reflection of the reality	9
Mouradian Samvel—Legal fundamentals of the relations of the Council of Ministers of the Union republic with the executive committees of the local Soviets of People's Deputies	8
Osipov Vladimir—Social functions of education system	6
Sahakian Levon—Solution of the paradox of development on the realization model	10
Soghomonian Gagik—On the functional meaning of the conflict	7
Vanyan Artavazd—On the question of the efficiency of the activities of bodies of internal affairs	5
Vardazarian Tereza—The dominant role of the socialist mode of production in the social development	3

L I T E R A T U R E

Boudaghian Aram—Once again on the question on Malkom Khan's authorship	7
Chilingarian Yervand—Raphael Patkanyan and the creative work of some fabulists	2
Chougaszian Babken—The library of Eghia Mousheghian (Karnetsi)	1
Daronian Yuri—Ancient Armenian culture in S. Gorodetsky's works	1
Davtian Robert—Satire in D. Demirdjian's works of the 20ies and 30ies of the XX cent.	3
Gevorkian Tatyana—Some genre peculiarities of modern Soviet prose	9
Hambartsumian Vazgen—Two newly-found books published by Grigor Marzvanetsi	3
Hovhannissian Susanna—Hovhannes Toumanian and the Caucasian society of Armenian writers	10
Karapetian Gorgen—The structure of poetical image in Hovhannes Shiraz's poetry	11
Malkhassian Margaret—European poetry in periodical „Anahit“	6
Mirimanian Adella—On aspects and methods of investigation of psychology of writer's creative work	6
Sahakian Hasmik—On a peculiarity of Armenian travel-notes of the XVII cent.	9
Yeghiazarian Azat—The person and moral principles of the people in Hovhannes Toumanian's creative work	4
Zakarian Anushavan—Vasil Kamensky in Transcaucasus and Armenian literary life	7

L I N G U I S T I C S

Aghayan Edward—The beginning of the „Original Armenian Calendar“ and the Hayk periods	11
Asatryan Garnik—Participles in -ān in Manichaean Middle Persian and Parthian	5
Ghaplanian Agnessa—The use of dialectical words in the novel „Tsori Miro“ by M. Galshoyan	7
Hacobjanian Hrachik—The use of transmodelling in the study of displaying the systematic character of the vocabulary	1
Karapetian Andranik—Stylistic meaning of the homogeneous sentences with repetition of predicate	11
Khojumiyan Bella—The comparislonal study of compound words with processional and local semantics from the point of view of formants (on the materials of Russian and Armenian languages)	8
Manoukian Rafik—On some common and structural peculiarities of verbal four-member word-combinations	9
Margarian Alexander—The semantic structure of connective compounds	6
Maroutian Avetik—Inseated expressions in Modern Armenian	2
Soukhtassian Knarik—The owning of borrowed words in Modern Armenian	12
Vardoumian Emma—A combinative investigation of the temporal relations in the Modern Russian and Armenian languages	5

ARCHAEOLOGY AND ETHNOGRAPHY

Ghazizyan Alvard—On Armenian superstitious folk-stories	8
Grigorian Grigor—Inscriptions evidencing Armenian-Russian relations in the XVIII—XIX cent. (on the basis of Moscow and Leningrad data)	8

Haroutunian Eleonora—The inscription of Mkhlitar Airlvanetsi's grotto-cell	3
Khachatrian Jores—Armenia and Syria as glass-making centres (communities in production)	7
Melkonian Husik—Inscriptions of the XI century from the Nor Kyank village	5
Nahapetian Rafik—The system of folk beliefs in family ceremonies of Armenians (according to preserved customs of Armenians of Aghdznik)	4
Petrossian Levon—Cyclopean fortress of Kethi	12
Saghumlian Suren, Haroutunian Vardan—Epigraphic inscriptions from ancient Jugha	12
Tiratsian Gevorg, Karapetian Inessa—Excavations of Armavir in 1981–1982	10
Yesayan Stepan, Kanetsian Aminia—The building technique of Urartian constructions in Oshakan	4

ORIENTAL STUDIES

Akopov Gurgen—On aryan-alanian correlations	8
Arakelian Anahit—The hittite sources about khalentuva	11
Mouradian Seda—Formation and development of national intelligency in Asian-African countries	5

ARTS AND ARCHITECTURE

Arakelian Angin—On Hacop Hovnatanian's canvas of the Persian period	10
Baghdasarian Anahit—Canon and canonic imitation in Komitas' choral arrangements of Armenian folk songs	5
Haroutunian Varazdat—First experiments of complex building in town-building practice of Soviet Armenia	9
Hovhannissian Tamara—The activities of the Armenian musicians in Tiflis in the first three decades of the XX century	6
Kakovkin Alexander—An Armenian silver cup of the XVIII cent. from Hermitage collection	1
Lalayan Ludmila—Rhythm and melody of verse on stage	3
Mnatsakanian Asatour—Sculptural monuments of pagan period in the walls of monastery of the Holy Cross in Aghtamar	2
Mouradian Ashot—Armenian subjects in Ukrainian composers' works	9
Mouradian Matheos—Interrelation and enrichment in the arts of the Soviet peoples	5
Pipoyan Lilit—The types of folk dwelling houses of north-eastern regions of Soviet Armenia	11
Sargsian Henry—Ara Sargsian as a medal-maker	5
Ter-Ghazarian Zara—The score of A. Khachaturian's play „Macbeth“	6
Toramanian Arshavir—Entralac in the architectural decor of Armenia in the Middle Ages and its parallels	9
Zurabian Janna—„Primary“ intonation elements of Armenian musical folk-lore	7

DISCUSSIONS

Asatrian Bagrat—Notions „nature of labour“ and „matter of labour“	8
Avoyan Roland—The character of meaning in language and speech	5
Grigorian Vahagn—The reconstruction of Avan temple	11

Hacopian Alexan—On the localization of casps and the Caspian region (Caspk)	1
Ishkhanian Rafael—The paradigm of syntactic functions of the infinitive	10
Lazarian Donara—The problem of productive labour	12
Mousheghian Albert—Who was Aravan hazarapet?	7
Simonian Anahit—On the question of the criteria of economic efficiency of the production and main indices	1
Swazian Henrik—The Caspian tribe unions in the period of Akhemenid domination (VI cent. B. C.—IV cent. B. C.)	6

DEBATE

Mashurian Ashot—Some theses of Armenian mathematical term-building	3
--	---

PUBLICATIONS

Ghazliyan Alvard—Letters directed to Kh. Dadian	5
Mirzoyan Sonya—Materials on Makar Ekmalian's biography	8
Pingirlian Gayane—A new document on Armenian-Hungarian relations	9
Poghossian Varujan—Materials on Napoleon's body-guard Armenian Roustam	7
Titanian Ruzan—Newly-found documents about general V. Madatov	4
Zakarian Anushavan—Unpublished letters from Garegin Hovsepiants' archives	10

CRITICS AND BIBLIOGRAPHY

Alexeev P. V.—G. A. Brutian, Essays of the analysis of philosophical knowledge	3
Arzumanian Makich, Zohrabian Edik—Ts. P. Aghayan, October and liberatory struggle of Armenians	11
Babayan Levon, Shahnazarian Artashes—R. I. Matevosian, Tashir-Dzoraget (X-the beginning of the XII cent.)	8
Badiklian Khachik—A. M. Souklassian, The Modern Armenian language	3
Balburdian Vahan—J. Kirakossian, Mladoturks before the court of history (the 90ies of the XIX cent.-1914)	7
Ekmalian Ashot—„A word on science. Aphorisms, sayings, literary quotations"	1
Haroutunian Anahit—V. Kh. Alexanian, Armenian linguistics in the Soviet period (a brief survey and bibliographical index)	7
Kalantarlian Aram—Karo Ghafadarian, the Dvin city and its excavations	5
Karapetian Andranik—S. G. Abrahamian, Modern literary Armenian	6
Melkonian Hayk—„Foreign sources on Armenia and Armenians, 12, Assyrian sources, B, Anonymous Edesatsi, Chronicle"	6
Mikaelian Vardges, Mouradian Derenik, Haroutunian Pavel—„The Armenian genocide in Ottoman empire"	4
Mkhitarian Margo—„Freedom-loving ideas in Armenian publicism (1820—1920)"	9
Parsamian Vardan—Lida Gevorkian, The journal „Mourdj"	2
Poghossian Haykaz—A. M. Poghossian, District of Kars in the part of Russia	12
Selvinazian Buizand—A. A. Mkhitarian, Management of final results of technical development of production	6
Styazhkin N. I.—G. A. Brutian, Logic of David the Invincible	10

CHRONICLES

Arakelian Babken, Tiratsian Gevorg—The eminent scientist	5
--	---

Barseghian Hovhannes—With rich contribution to science (the 70th birth anniversary of the academician of the Armenian Academy of Sciences Ed. B. Aghayan)	5
Dalín Victor, Mikaelian Vardges—Prominent historian and outstanding organizer of science	6
Hacopian P'ion—The world and works of the scientist (on the 60th birth anniversary of the academician Ed. Jrbashian)	11
Haroutunian Sargis— Aram Ghanalanian	7
Melkonian Husik, Karakhanian Grigor, Tsitsikian Anahit—A ritual musical instrument on the relief of an architectural monument of the XII cent.	11
Mikaelian Vardges — Asatour Mnatsakanian	7
Mkrtich Mkrian	11
Nersissian Varag— Mayis Avdalbegian	4
Tajirian Elizabeth—Scientific session dedicated to the history of liberation movement and Armenian colonies in the XVI—XVIII cent.	1
The general meeting of the Academy of Sciences of the Armenian SSR.	4
Tsugunian Margaret—From the history of creation of the National Emblem of Armenian district	3
Vardapetian Arshak, Poghosian Artashes—Thr prominent historian (on A. N. Mnatsakanian's 70th birth anniversary)	3